

Hybrid ANC+ENC TWS-Headset "Aura"

6 Mikrofon-Technologie | ANC + ENC



Art.Nr: 264733



Art.Nr: 264740



BT 5.4 + EDR



True Wireless Stereo



ANC + ENC



Hi-Fi Sound



Touch Sensitive



400 mAh Charging Case



Entdecken Sie perfekten Klang mit dem **Hybrid ANC+ENC TWS-Headset "Aura"**. Die **BT 5.4** drahtlos Version sorgt für eine stabile Verbindung und schnelle Übertragung. Die **6-Mikrofon-Technologie** bietet exzellente **Geräuschunterdrückung bis -42 dB** mit drei Modi: Tiefen-, Breitband- und Windgeräuschreduktion.

Erleben Sie satten **Hi-Fi-Sound** durch die **13 mm Doppelmagnet-Hyperdynamikeinheit**. Die **geringe Latenz** macht das Headset ideal für Gamer. Die Musik und Telefonfunktionen lassen sich mit nur einer Fingerberührung steuern. Mit nur **4 Gramm** Gewicht und einem **ergonomischen Design** bieten die Ohrhörer höchsten Tragekomfort. Die auswechselbaren, antibakteriellen Silikon-Earbuds passen sich perfekt an. Genießen Sie bis zu **7 Stunden Spielzeit**. Das **elegante, USB- und drahtlos ladbare Lade-case in Lederoptik** verlängert die Nutzung bis zu **30 Stunden**. Perfekt für lange Hörsessions und unterwegs.

Technische Daten:

- BT V5.4 + EDR
- Profile: A2DP, AVRCP, H-SP, H-FP
- Treiber: 13mm
- Impedanz: 32Ω
- Frequenz: 20Hz-20KHz
- Hybrid ANC +ENC
- 6 integrierte Mikrofone
- Batterie: 40mA
- Spielzeit: Bis zu 7 Std. (ANC aus)
- Ladezeit: 1 Std.
- Schutzgrad: IPX4
- Abmessungen: 21 x 34 mm
- Gewicht: 8,2g (Paar)

Lade-case:

- Batterie: 400mA
- LED Ladestatus-Anzeige
- Ladeanschluss: USB-Type-C
- Unterstützt drahtloses Aufladen
- Abmessungen: 61,6 x 47,5 x 24 mm
- Gewicht: 53,5g (mit Ohrhörer)

Discover perfect sound with the **"Aura" Hybrid ANC+ENC TWS headset**. The **BT 5.4** wireless version ensures a stable connection and fast transmission. The **6-microphone technology** offers excellent **noise cancellation up to -42 dB** with three modes: low-frequency, broadband and wind noise reduction. Experience full, **high-fidelity sound** thanks to the **13 mm double magnet hyperdynamic unit**. The **low latency** makes the headset ideal for gamers.

The music and telephone functions can be controlled with just a touch of your finger. Weighing just **4 grams** and with an **ergonomic design**, the earphones are extremely comfortable to wear. The interchangeable, antibacterial silicone earbuds fit perfectly. Enjoy up to **7 hours of playtime**. The **elegant, leather-look charging case**, which can be **charged wirelessly and via USB**, extends usage up to **30 hours**. Perfect for long listening sessions and when you're on the go.

Technical data:

- BT V5.4 + EDR
- Profiles: A2DP, AVRCP, H-SP, H-FP
- Driver: 13mm
- Impedance: 32Ω
- Frequency: 20Hz-20KHz
- Hybrid ANC +ENC
- 6 integrated microphones
- Battery: 40mA
- Playtime: Up to 7 hours (ANC off)
- Charging time: 1 hour
- Protection rating: IPX4
- Dimensions: 21 x 34 mm
- Weight: 8.2g (pair)

Charging case:

- Battery: 400mA
- LED charging status indicator
- Charging port: USB Type-C
- Supports wireless charging
- Dimensions: 61.6 x 47.5 x 24 mm
- Weight: 53.5g (with Earbuds)

Art.Nr: 264733

EAN: 4024559264733

Art.Nr: 264740

EAN: 4024559264740

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice